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Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 3/2015 

konaného dne 10. 6. 2015 
 

Přítomni: 

1. Jana Nováková Hotařová  6. Bártová Martina 

2. Myslivec Josef  7. Vaňková Magda (předsedkyně) 

3. Svoboda Čestmír  8. Bárta Ladislav 

4. Ondrušek Roman  9. Burda Jan 

5. Matějková Kateřina  10. Kastner Milan (tajemník) 

 
Omluveni: 

1. Sedláček Zdeněk (místopředseda) 3. Kukrechtová Alena  

2. Vitásek Čestmír 4. Holas František  

 
Hosté: 

1. Mach Ivo (OŠMS) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu; 

3. Vyhodnocení provedených kontrol projektů; 

4. Koordinace činnosti s KOUSem, Radou dětí a mládeže; 

5. Informace o LODM 2015 (letní olympiáda dětí a mládeže); 

6. Diskuse, různé; 

7. Ukončení jednání. 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 

Magda Vaňková, předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen 
„Ksvč“), zahájila jednání a přivítala všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatovala, 
že Ksvč je usnášeníschopná. Přednesla návrh programu, který byl 8 hlasy schválen. 

 
2. Kontrola zápisu 

Proběhla kontrola zápisu ze zasedání Ksvč č. 2/2015 - jednotlivé body byly bez připomínek. 

 
3. Vyhodnocení provedených kontrol projektů 

Ivo Mach podal informace o výsledcích průběžné veřejnosprávní kontroly na místě 
realizovaných projektů. Kontrola proběhla u dvou projektů: 
 

- Projekt „Mistroství ČR v šachu žen 2015“ realizátora Tělovýchovné jednoty Jiskra 
Havlíčkův Brod o.s., který byl podpořen v rámci Pravidel Rady Kraje Vysočina pro 
poskytování dotací na pořádání mistrovství ČR, Evropy a světa ve sportovních 
disciplínách.  Kontrola neshledala žádná pochybení, projekt byl realizován na vysoké 
úrovni. 
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- Projekt „Pálovská neckyáda“ realizátora Agentury Free Time Jemnice, o.s., který byl 
podpořen v rámci grantového programu Fondu Vysočiny „Jednorázové akce 2014“.  
Kontrola shledala pochybení ve dvou časově neuznatelných nákladech. Dle těchto 
nákladů byla úměrně snížena dotace na projekt. 
 

Milan Kastner doplnil, že po předložení vyúčtování proběhnou ještě následné kontroly projektů. 
Magda Vaňková zmínila, z vlastní zkušenosti, kontrolu projektu na letní aktivity v zimním období. 
Kontrola projektu spojeného s lanovým centrem a terénními tříkolkami byla v souvislosti se 
sezónním uskladněním časově velmi náročná.  

 
Během jednání o tomto bodě se na zasedání dostavila Jana Nováková Hotařová. 

 
4. Koordinace činnosti s KOUSem, Radou dětí a mládeže 

Jan Burda informoval o aktivitách plánovaných na rok 2015: 

Tábory Vysočiny: 
V současné době je v kraji více než 70 táborů na 37 místech (od ledna 1 100 návštěvníků). 
Informace o táborech lze získat na webových stránkách www.tabory-vysocina.cz (webový 
katalog), zároveň probíhá mediální kampaň v Novinách Kraje Vysočina a v dalších tiskovinách. 
Od vydávání katalogu v tištěné podobě bylo upuštěno. Finanční prostředky jsou investovány 
do inzerce v novinách kraje (efektivnější).  
 
Regionální velká výměna zkušeností: 
Jedná se o největší víkendové regionální setkání vedoucích, kteří pracují s dětmi a mládeží 
(semináře, workshopy, diskuse a doprovodné programy). V letošním roce proběhlo v termínu 
27. 2. – 1. 3. za účasti cca 150 účastníků. Každoročně pořádá jedna z členských organizací 
RDMKV. 
 
Volný čas není nuda: 
Smyslem této akce je propagace a zviditelnění volnočasových neziskových organizací přímo v 
místě jejich působení a navázání spolupráce jednotlivých organizací v okresech. Organizace se 
na jednotlivých místech prezentují stánky nebo pódiovými vystoupeními. Dle zkušeností 
s minulých ročníků je počítáno se zapojením cca 40 organizací a 5000 návštěvníků (velká 
mediální podpora). 
(31. 8. Pelhřimov, 1. 9. Havlíčkův Brod, 4. 9. Žďár nad Sázavou, 5. 9. Třebíč a 7. 9. Jihlava). 
 
Mládež kraji:  
Aktivita podporující projekty neformálních skupin mladých lidí realizovaných v Kraji Vysočina. 
Na financování se podílejí města, Kraj Vysočina a MŠMT (investovaná částka 500 000 Kč). 
Součástí projektu je vzdělávání mladých lidí, kteří budou žádat o podporu a metodická pomoc. 
Do projektu se v letošním roce zapojila města Pelhřimov, Žďár nad Sázavou, Třebíč a Kraj 
Vysočina. V Pelhřimově a Žďáře nad Sázavou nebyla finanční částka vyčerpaná, 13. 9. 2015 
bude vyhlášeno druhé kolo sběru projektových záměrů. V příštím roce bude projekt také 
realizován. O zapojení uvažuje i město Havlíčkův Brod.  

Někteří členové Ksvč byli členové hodnotící komise projektů. Záměr této aktivity zhodnotili, jako 
velmi přínosný, jak pro mladé realizátory projektů, tak i využitelností realizovaných projektů pro 
okolí. 
 
Dále Jan Burda informoval o úspěšném čerpání finančních prostředků z grantového programu 
Fondu vysočiny „Tábory 2015“ a nově rozbíhající se spolupráci se Zakarpatskou Ukrajinou. 
 
 

http://www.tabory-vysocina.cz/
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5. Informace o LODM 2015 (letní olympiáda dětí a mládeže); 
Milan Kastner prezentoval brožurku LODM 2015 a upozornil na webové stránky 
http://odm.olympic.cz/2015 . Dále informoval, že Kraj Vysočina je na olympiádu již připraven. 
Došlo ke změně akreditací, nyní je akreditováno 195 sportovců (nejpočetnější plavání a atletika). 
Jednou z novinek, kterou představí LODM v Plzni, bude mobilní aplikace pro všechny účastníky 
a návštěvníky této akce, díky níž lze získat úplně veškeré potřebné informace (ubytovaní, 
stravování, mapu jak se na daná místa dostat, jízdní řády, časy sportů a ceremoniálů, informace 
o možnostech trávení volného času). Vlajkonošem výpravy z Vysočiny bude Jiří Sýkora - 
juniorský mistr světa v desetiboji. 

 
6. Diskuse, různé 

Ladislav Bárta upozornil na vynikající výkon házenkářů staršího dorostu z Nového Veselí, kteří 
získali titul Mistra ČR v házené. Družstvo mladšího dorostu získalo bronzové medaile. Na 
závěrečném turnaji nejlepších týmů z Česka a Slovenska se družstvo staršího dorostu z Nového 
Veselí také umístilo na prvním místě. V družstvu jsou sportovci KTCM. 
 
Milan Kastner informoval, že Český olympijský výbor rozhodl vyčlenit část finančních prostředků 
získaných od loterijních společností a použít je na podporu tělesné výchovy a sportu na území 
krajů ČR. Kraj Vysočina obdržel darovací smlouvu na částku 2 718 568 Kč za účelem podpory 
sportovní činnosti dětí a mládeže. Tato finanční částka bude rozdělena podle pravidel 
Všesportovního kolegia dodatkem k již uzavřeným smlouvám. Dále přítomní diskutovali 
o spravedlivém místním rozdělení mezi SK a TJ. 
 
Roman Ondrušek nabídl členům Ksvč možnost návštěvy Letního tábora v Božejově dne 
15. 7. 2015. Magda Vaňková s návrhem souhlasila, tento záměr je i dle plánu činnosti na rok 
2015. Většina přítomných s navrhovaným termínem souhlasila. 

 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 15. 7. 2014 od 10:00 hod. na Letním táboře 
v Božejově. Byl navržen i termín zářiového zasedání na 16. 9. 2015. 

 
7. Ukončení jednání 

Magda Vaňková poděkovala přítomným za účast a aktivní přístup a ukončila jednání. 
 
 
 
 
 
Magda Vaňková 
předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 10. června 2015 

http://odm.olympic.cz/2015

